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      Annotation

    
        
          Целью исследования является разработка стратегии интеграции на мировой рынок компании «Газпром нефть» в условиях глобализации. Исследование выполнялось на базе ПАО «Газпром нефть». Предмет исследования: международное сотрудничество и интеграционные процессы в условиях глобализации мировой экономики. Методы исследования: в работе были использованы приемы логико-теоретического анализа, включая дедуктивный подход, общенаучные методы исследования: системно-структурную практику, принципы диалектики и аналогии, сравнительный и экспертный анализы, механизм применения всего комплекса открытых материалов. Основные результаты исследования: 1) выявлены перспективы развития международной интеграции в условиях глобализации мировой экономики; 2) обоснованы масштабы влияния российской экономики на примере организации «Газпром нефть»; 3) утверждена стратегия поведения отечественных компаний во внешнеэкономическом пространстве с учетом текущего положения дел на мировой арене. Область применения результатов ВКР. Академические выводы и предложения могут быть доведены до уровня практических рекомендаций в системе регулирования и содействия развитию интеграционных процессов. Научная новизна исследования заключается в комплексном изучении внешнеэкономического сотрудничества на современном этапе международных отношений, в определении особенностей функционирования интеграционных процессов в условиях глобализации, в выявлении степени взаимозависимости экономик стран-участниц, в обосновании возможных перспективных направлений развития с учетом преодоления имеющихся проблем. Выводы. Задачи ВКР решены, цель достигнута, определена область применения результатов. Полученные результаты обладают признаками научной новизны. Обоснованы перспективы и направления дальнейшего исследования.
        

        
          The aim of the study is development of a strategy for integrating Gazprom Neft into the world market in the context of globalization. The study was carried out on the basis of the public joint-stock company "Gazprom Neft". Research subject: international cooperation and integration processes in the context of the globalization of the world economy. Research methods: The work used the methods of logical and theoretical analysis of integration processes in the world economy, including the deductive approach, general scientific methods of research: system-structural practice, the principles of dialectics and analogy, comparative and expert analysis, the mechanism for using the entire complex of open materials. The main results of the study: 1) the prospects for the development of international integration in the context of the globalization of the world economy are identified; 2) the extent of the influence of the Russian economy is substantiated using the example of the Gazprom Neft organization; 3) a strategy for the behavior of domestic companies in the foreign economic space was approved, taking into account the current state of affairs on the world stage. Application field. Academic conclusions and proposals can be brought to the level of practical recommendations in the system of regulation and promotion of the development of integration processes, which further favors the organization of suitable conditions for expanding integration and increasing the competitiveness of the countries involved in the global market. The scientific novelty of the study lies in a comprehensive study of foreign economic cooperation at the present stage of international relations, in determining the features of the functioning of integration processes in the context of globalization, in identifying the degree of interdependence of the economies of the participating countries, in substantiating possible promising areas of development, taking into account overcoming existing problems. Conclusions.  The tasks of the master graduate qualification work are solved, the goal is achieved, the scope of the results is determined. The results obtained have signs of scientific novelty. Prospects and directions for further research are substantiated.
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